



القواعد واللوائح

- 1- يتعين ألا يقود الدراجة النارية سوى الفرد الذي وقع على عقد الإيجار، كما أنه يتحمل المسؤولية كاملة عن أي تلفيات أو غرامات يتسبب فيها أي شخص آخر خلال فترة الإيجار.
- 2- يجب أن يحمل السياح والغير مقيمون رخصة قيادة دراجة نارية دولية سارية المفعول.
- 3- يجب أن يبلغ عمر المستأجر 25 عامًا أو أكثر وأن يحمل رخصة قيادة دراجة نارية سارية لمدة عام واحد على الأقل.
- 4- في حال تعرض الدراجة النارية لحادث لأي سبب من الأسباب (مثل القيادة تحت تأثير الكحول أو المخدرات)، يتحمل المستأجر كامل المسؤولية من الناحية القانونية، كما يجب عليه تحمل جميع المصروفات وتعويض الشركة عن أي خسارة تتكبدها.
- 5- وفي حال قيام شركة التأمين بإلغاء بوليصة التأمين على الدراجة النارية نتيجة تعرضها لحادث، يجب على المستأجر دفع قيمتها السوقية كاملة.
- 6- تحتفظ الشركة بالحق في إلغاء العقد واسترداد الدراجة النارية في حال إساءة استخدامها.
- 7- يتعين على المستأجر دفع وديعة نقدية مقدما بقيمة 2000 درهم إمارتي لتغطية الغرامات أو رسوم بوابات الدخول أو الخروج أو مخالفات المواقف والمخالفات المرورية ... إلخ (ويتم رد هذا المبلغ خلال 15 يومًا من إعادة الدراجة النارية).
- 8- في حالة فقدان مفاتيح الدراجات النارية، يجب على المستأجر دفع مبلغ مقطوع قدره 500 درهم إماراتي لعمل مفاتيح بديل.
- 9- تُسلم جميع الدراجات النارية وخزاناتها ممتلئة بالوقود بالكامل، كما يتوقع من المستأجر إعادة الدراجة بنفس طريقة إستلامها.
- 10- في حال حدوث عطل بالدراجة النارية خارج حدود دولة الإمارات العربية المتحدة، فإنك تكون مسئولًا عن إعادتها إلى دولة الإمارات العربية المتحدة مع تحمل جميع التكاليف اللازمة.
- 11- يجب على قائد الدراجة دائمًا أن يرتدي معدات واقية كاملة أثناء القيادة.
- 12- يفضل أن يكون لدى قائد الدراجة تأمين صحي يغطي حوادث الدراجات النارية.
- 13- على المستأجر أخذ موافقة المكتب إذا رغب في تمديد مدة الإيجار.

تعهد

- أؤكد أنا أنني مالك رخصة القيادة المرفقة وأنتي مرخص قانونًا لقيادة الدراجة النارية داخل دولة الإمارات العربية المتحدة.
- كما أتعهد بقيادة هذه الدراجة النارية بما يتفق مع جميع قواعد المرور الحالية وأوافق على أن أسدد لصالح رود ترب لتأجير الدراجات أي غرامات مرورية أو تكاليف أخرى تنشأ عن عدم الالتزام بقواعد المرور.
- يتم إعادة الداجة النارية المستأجرة إلى رود ترب لتأجير الدراجات بنفس حالتها عند الاستلام.
- وفي حال وقوع حادث، ألتزم بتقديم محضر شرطة إلى رود ترب لتأجير الدراجات.
- وحيث أن الدراجة النارية تخضع للتأمين ضد الأضرار التي تصيب الغير، سأكون مسئولًا عن تكلفة إصلاحها لإعادتها إلى الحالة التي كانت عليها وعن سداد تكاليف الإيجار عن فترة الإصلاح.
- أقر بأن رود ترب لتأجير الدراجات ستقوم بتسليم رخصتي وغيرها من البيانات إلى الشرطة في حال طلبها.
- كما أتعهد بإعادة المركبة بعد اكتمال فترة الإيجار.



Rules and Regulation

1. The motorcycle should only be driven by the individual signing the rent contract, he/she will be fully liable for any damaged or fines cause by anyone else during the rental period.
2. Tourists and non-residents must hold a valid international motorcycle license.
3. The Lessee must be 25 years or older, holding a valid motorcycle license at least for 1 year.
4. If the motorcycle has been in an accident due to any reason (driving under the influence alcohol or drugs), the lessee must be fully responsible in front of the law, he/she must cover all the expenses and reimburse the company for any loss.
5. In case the motorcycle insurance policy gets canceled by the insurance company due to an accident the Lessee must pay %100 of its market value.
6. The Company holds the right to cancel the contract and return the motorcycle in case it's being misused.
7. A 2000 AED Cash deposit will need to be paid upfront by the lessee to cover any fines, Toll Gate, parking tickets; etc (amount will be refunded within 15 days from return of the motorcycle.)
8. In case of losing the motorcycle key, the Lessee must pay a fixed amount of 500 AED for replacement.
9. All our motorcycles are delivered with a full petrol tank and he/she is expected to be returned the same way.
10. If the motorcycle break down out of UAE it's your responsibility to return it back to UAE and cover all the costs.
11. The rider must always wear full protective riding gear.
12. Its recommend that the rider to have a health insurance covering motorcycle accidents.
13. Road Trip Motorcycle Rental Office agreement is required to extend the rent period.

Undertaking

I confirm that I am the owner of the attached driver's license and that I am legally allowed to ride a motorcycle in the UAE.

I undertake to ride this Motorcycle in accordance with all current traffic regulations and I agree to pay Road Trip Motorcycle Rental any traffic fines or other costs as a result of non-observance of traffic regulations.

The rental motorcycle will be returned to Road Trip Motorcycle Rental in the same condition as it was received.

In the case of an accident I will supply a police report to Road Trip Motorcycle Rental. As the motorcycle has third party insurance I will be responsible to pay the repairing cost to get the motorcycle to its original condition and pay the rental fees of the repair period.

I acknowledge that my license and other details will be given to the Police by Road Trip Motorcycle Rental if requested.

I undertake to return the vehicle after completion of the rental period

Customer Signature:

Road Trip MR:

Date:

Time :

Note:

- Attached passport copy or Emirates ID
- Attached driving license